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     الملحق (أ)                                               (Annex(A
	شهادة إقرار بتقديم عطاء 

يجب أن توقع وتختم هذه الوثيقة من قبل مقدم العطاء 
وتقدم مع العطاء في ظرف مغلق:

 
1. امتثالا لتعليمات وشروط هذه المناقصة (الملحق ب)، نحن الموقعين أدناه، نقدم عرضنا لتنفيذ كافة الأعمال المطلوبة وبالأسعار المدونة في جداول المواصفات والكميات الخاصة بمنظمة شباب بلا حدود.
 
1. نحن نقبل بالشروط واللوائح المنصوص عليها في تعليمات وشروط المناقصة (الملحق ب، ج) وتم ملاحظة المتطلبات التالية وسوف يتم العمل بها حيث تقتضي الآتي:
  
1. نحن نؤكد أن أي عرض يقدم إلى وجهة أو موقع غير متفق عليه في هذه المناقصة، فإن منظمة شباب بلا حدود لها الحق بتجاهل العرض.

1. العطاء المشروط لن يتم قبوله.
1. يجب أن تكون عملة العطاءات بالدولار.
هـ -لمنظمة شباب بلا حدود الحق في:

1. رفض أي أو كل العطاءات و/ أو إبرام عقدا مع غير من تقدم بأدنى عطاء.
2. اخطار الموردين الفائزين بالمناقصة والذين سيتم منحهم العقود بواسطة تسليمهم نسخة أصلية من العقد ونسخة من الإقرار أو سوف يتم إخطارهم عبر البريد الإلكتروني أو الاتصال التلفوني. 

3. رفض التعامل مع الموردين الذين لا يمتلكون حسابات بنكية ومستندات مالية كاملة.  
4. رفض التعامل مع الموردين الذين ليس لديهم بطاقة ضريبية صالحة ومجددة.   
5. استبعاد المورد الفائز بالمناقصة في حال لم يحضر الضمانات المطلوبة قبل توقيع العقد. ويعطى مهلة ثلاثة أيام بعد إبلاغه تكون وفقا للمواصفات المطلوبة. 
6. ملكية العينات المطلوبة والمقدمة من قبل مقدم الخدمة او السلعة، إما مع العطاء، أو في تاريخ لاحق، تكون وفق للمواصفات المطلوبة وعدم الالتزام بهذا سيؤدي إلى عدم النظر في العطاء.


7. يؤكد مقدم العطاء أن صلاحية هذا العرض لمدة ثلاثة اشهر من تاريخ إغلاق المناقصة.

8. يوافق مقدم العطاء على الشروط واللوائح المنصوص عليها في الشروط العامة لمنظمة شباب بلا حدود والخاصة بالمشتريات(البضائع) والخدمات والأعمال (الملحق ج).

1. يشهد مقدم العطاء بأنه او شركته او مؤسسته المذكورة لم تشارك خلال الثلاث السنوات السابقة لهذه المناقصة في الممارسات الفاسدة، الاحتيال، التواطؤ، أو الممارسات القسرية فيما يتعلق بالمنافسة على أو في تنفيذ أي او كل اجزاء هذه المناقصة.
1. يشهد مقدم العطاء بأنه او شركته او مؤسسته المذكورة لم تشارك خلال الثلاث السنوات السابقة لهذه المناقصة في اي اعمال ارهابية او تسهم في تمويل الارهاب ولم يتم الحكم عليه امام المحاكم او الجهات القضائية في الدولة.


1. يشهد مقدم العطاء بأنه يمثل شركته او مؤسسته وانه لديه التفويض القانوني بتمثيلها امام منظمة شباب بلا حدود وانه في حال ان التفويض المقدم لمنظمة شباب بلا حدود غير قانوني او لم يستكمل الاجراءات القانونية، فان لمنظمة شباب بلا حدود الحق في الغاء المناقصة المقدمة من مقدم العطاء.


1. يقر مقدم العطاء بان أي محاولة من جانبه للتأثير على لجنة المناقصة المسئولة عن عملية تحليل العروض المقدمة سيتم استبعاده من ضمن الموردين ولن يقبل عطاءه في المناقصات القادمة لمنظمة شباب بلا حدود.





1. إننا نصادق كذلك على ان شركتنا او مؤسستنا:
 
أ. ليست مفلسة أو تم تصفيتها، أو أن شؤونها تدار من قبل المحاكم، أو أدخلت في تصفية مع الدائنين، أو علقت أنشطة أعمالها، أو تم استدعاؤها بخصوص تلك المسائل، كما انها ليست في أي حالة مماثلة ناشئة عن إجراء مماثل للمنصوص عليها في التشريعات أو اللوائح الوطنية.



ب‌. استوفت التزاماتها المتعلقة بدفع الضرائب وفقا للأحكام القانونية للدولة. – يرجى ارفاق نسخة البطاقة الضريبية مع نسخة من السجل التجاري المجدد مرفق بهذا الملحق (أ).

ج. لم تدان بارتكاب جريمة تتعلق بسلوكها المهني من قبل الدولة او اي جهة قضائية. 

 
1. نقدم هذا الطلب وبكامل حريتنا. أننا نؤكد بأننا لن نقدم العطاء لنفس المناقصة بأي شكل آخر او باي اسم اخر او عن طريق وكيل. انه وفي حال معرفة منظمة شباب بلا حدود بذلك فللمنظمة الحق باستبعادنا من هذه المناقصة ومن اي مناقصات قادمة وعلى مدى ثلاث سنوات من تاريخه.

8. نحن لسنا في أي من الحالات مستبعدون من المشاركة في العقود التي يتم سردها في تعليمات وشروط المناقصة (المرفق ب). في حال كان عطائنا ناجحا، فإننا نتعهد بتقديم البرهان المعتاد بموجب القانون على أننا لسنا في قائمة المستبعدين المذكورين. تاريخ الإثبات والوثائق المقدمة لن تكون بعد الموعد النهائي لتقديم العطاءات، وبالإضافة إلى ذلك، سوف نقدم بيان على أن وضعنا لم يتغير في الفترة التي انقضت منذ تحرير الإثبات موضع البيان. 


1. نفهم أيضا أنه إذا فشلنا في تقديم هذا الإثبات خلال 7 أيام عمل من استلام الإخطار بالقرار، أو إذا ثبت أن المعلومات المقدمة كاذبة، فسوف يعتبر القرار باطل ولاغي.

1. سوف نبلغ منظمة شباب بلا حدود على الفور ما إذا كان هناك أي تغيير في الظروف المذكورة أعلاه في أي مرحلة من مراحل تنفيذ العقد. ندرك أيضا ونقبل أن أية معلومات غير دقيقة أو ناقصة قدمت عمدا في هذا الطلب ستؤدي إلى استبعادنا من هذا وغيره من العقود الممولة من قبل المانحين.


1. نؤكد أن منظمة شباب بلا حدود غير ملزمة للمضي قدما بهذه المناقصة ولها الحق في الغائها، وأن لها الحق في منح جزءً من المناقصة فقط. ولا تتحمل أي مسؤولية تجاهنا في حال قيامها بذلك.


          نوافق على الشروط المذكورة اعلاه.






















مقدم العطاء:


[bookmark: _Hlk29300297]اسم المكتب/الشركة:
................................................................
موقع المكتب/الشركة:
................................................................
التاريخ:  .....................................................
الشخص المخول:
.....................................................................
المنصب: ........................................................

رقم التلفون: ....................................................
الايميل:...........................................................
رقم البطاقة الشخصية / الجواز:
.....................................................................


رقم الحساب البنكي:............................................
اسم الحساب البنكي:............................................
اسم البنك: .......................................................


التوقيع:


ختم الشركة:




	A certificate of the tender ratification 

This document must be signed and stamped by the bidder and submitted with the bid in a stamped envelope.

1. Upon the instructions and terms of this tender (Annex B), we, the undersigned, serve our offer to carry out all required works at the prices listed in the specifications and quantities tables of YWBOD.
2. We accept the terms and regulations which mentioned in the tender's instructions and terms (Annex B and C). The following requirements have been noted and will be implemented as follows:

A. We confirm that for any offer submitted to a destination or location that is not agreed upon in this tender, YWBOD has the right to ignore the offer.
B. The conditional bid will not be accepted.
C. The bid currency shall be in USD
D  YWBOD  has the right to:

1. Reject any or all bids and/or conclude a contract with other than who has given a lower bid.
2. Notify the winning bidders who will give them the contracts by handing them an original copy of the contract and a copy of the ratification or they will be notified by e-mail or phone contact.
3. Stop dealing with suppliers who do not have full bank accounts and financial documents.
4. Stop dealing with suppliers who do not have valid and renewed tax card.

5. Exclude the winning bidder if he does not bring the required guarantees before signing the contract. A period of three days is given, after being informed of the required specifications.

6. Ownership of the required samples and submitted by the service provider or the commodity, either with the tender or later, according to the required specifications, and any failure to comply with this will result in non-consideration of the tender.

7. The Bidder confirms that this offer is valid for three months from the deadline of the tender.
8. The bidder accepts the terms and regulations mentioned in the general terms of YWBOD for purchasing (Goods), services, and works (Annex c).

3. The bidder certifies that within the three years preceding this tender, he or his company or institution has not participated in corrupt practices, fraud, collusion, or coercive practices in respect of competition for or in the execution of any or all parts of this tender.

4. The bidder certifies that during the three years preceding this tender, he or his company or institution did not participate in any terrorist acts or contribute to the financing of terrorism and has not been sentenced before the courts or judicial authorities in the country.


5. The bidder certifies that he represents his company or foundation, and he has the legal authority to represent it to Nahda Makers Organization, and in case the authorization given to YWBOD is illegal or does not complete the legal procedures, YWBOD has the right to cancel the tender submitted by the bidder.

6. The Bidder acknowledges that any attempt from his side to influence the Tender Committee which is responsible for the analysis of the bids submitted will be excluded from the suppliers and will not be accepted in the upcoming tenders for YWBOD.


7. We also certify that our company or foundation:  
A. It's not bankrupt or had been liquidated, their affairs are administered by the courts, had been liquidated with creditors, suspended their business activities, or had been summoned to such matters, whereas it is not in any similar situation arising from a procedure similar to that mentioned in legislation or regulations. National

B. It had completed its obligations to pay taxes by the legal provisions of the country. - Please attach a copy of the tax card with a copy of the renewed Commercial log attached to this Appendix A.

C. It has not been convicted of a crime related to its professional behavior by the country or any judicial side.
8. We offer this request with our full freedom. We confirm that we will not bid for the same tender in any other form or by any other name or through an agent. In case YWBOD has known that the organization has the right to exclude us from this tender and any coming tenders for three years from the tender's date.

9. We are not in any case excluded from participating in contracts that are listed in the tender instructions and terms (Appendix B). In case our bid is successful, we undertake to provide the usual proof that we are not on the list of excluded. The date of proof and the documents submitted will not be after the deadline for submission of tenders. In addition, we will provide a statement that our situation has not changed since the proof was issued.


10. We also understand that if we fail to provide this proof within 7 workdays of receipt of notification of the decision, or if the provided information was not true, the decision will be canceled and void.

11. We will notify YWBOD immediately if there is any change in the above circumstances at any phase of the implementation of the contract. We also recognize and accept that any inaccurate or incomplete information provided intentionally in this application will lead to our exclusion from this and other donor-funded contracts.

12. We confirm that YWBODis not binding to proceed with this tender and has the right to cancel it, and it has the right to award only part of the tender. It does not assume any responsibility towards us in case it does that.

         We agree to the above terms.


























The bidder:


Office / Company Name: ……………………………………………
Office / Company Location: ……………………………………………..
Date: …………………………………
The authorized person: ………………………………………………
Position:……………………………….. 



Telephone No.:……………………………..
E-mail:  ……………………………………

ID/Passport No.:
……………………………………………

Bank account No.:………………………….. 
Bank account Name:…………………………
Bank Name: …………………………………

Signature:

company stamp:
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